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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ SPOLEČNÉ PROGRAMOVÉ 
RADY 
 

 

 

 

ECON: Ekonomicko-správní fakulta   

Název programu1:   Hospodářská politika 

Typ: Bakalářský a navazující magisterský  

Předseda rady: prof. Ing. Martin Kvizda, Ph.D.                      

Počet studijních programů: 2 

 

Datum zasedání programové rady: 6. října 2021 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

Martin Kvizda Garant studijního programu 

Zdeněk Tomeš Akademický pracovník z daného programu 

Tomáš Paleta Akademický pracovník z daného programu 

Jan Jonáš Programový konzultant 

Jana Mátlová Zástupce studentů 

Ondrej Varga Zástupce studentů 

 

  

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

 

 

Komentář: 

V hodnoceném období nedošlo v programech k žádným podstatným změnám. 

Mezi nepodstatné změny patří úprava sylabů některých předmětů (zejména MPE_SOE2 Soutěžní 

ekonomie 2) a rozšíření nabídky vyučovaných předmětů: 

BPE_HOPS Seminář z hospodářské politiky 

MPE_DAAR Datová analýza v R pro praktické využití 

MPE_DAA2 Datová analýza v R pro praktické využití 2 

Komentář: 

1) Postupně se naplňuje cíl rozšířit nabídku předmětů technicky a prakticky zaměřených - 

splněno. 

2) Byla posílena výuka profilového předmětu BPE_HOP1 o semináře BPE_HOPS - splněno. 

3) Postupně se rozšiřují témata závěrečných prací tak, aby lépe pokrývala profil absolventa 

programů (novace témat byla opožděna z důvodu omezení výuky kvůli covid-19) – částečně 

splněno. 

4) Posílit komunitu studentů zapsaných v programu společnými akcemi – z důvodu covid-19 

nesplněno. 

Komentář: 

Veškeré krátkodobé cíle stanovená na jednání programové rady 18. 9. 2020 byly splněny jen 

s drobnými omezeními vyvolanými covid-19. Současně zůstávají v platnosti všechny dlouhodobé 

strategické cíle formulované na jednání programové rady 25. 9. 2019 – splnění těchto cílů není 

ohroženo všechny přípravné práce probíhají. 

Ak. rok 2020/2021 proběhl velmi nestandardně vzhledem k opatřením covid-19, avšak všechny 

výukové cíle byly dosaženy díky efektivnímu zvládnutí on-line výuky ve všech předmětech. Situace 

kolem covid-19 se projevila také v poklesu počtu přihlášených studentů zejména ze Slovenska. 
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního 

programu 
Opatření vedoucí k cíli 

Implementace opatření 

(rok nebo cyklus) 

Zvýšit kompetence 

absolventů v technikách 

zpracování dat a v metodách 

řešení praktických problémů. 

Kooperace s KAMI a KVE – 

úprava sylabů předmětů a 

zavedení předmětů zmíněných 

kateder do programů HOPO. 

Postupně od ak. roku 2022/23. 

Lépe zacílit témata 

závěrečných prací na profil 

absolventa. 

Zavedení diskusního semináře 

k závěrečným pracím. 

Pilotně v semestru Podzim 2021, 

dále od ak. roku 2022/23. 

Posílit soudržnost komunity 

zapsaných studentů a 

vyučujících. 

Pořádání katedrových akcí pro 

studenty, vybrané přednášky 

s doplňkovými akcemi, využití 

volných týdnů v semestru, apod. 

Postupně podle situace od 

Podzimu 2021. 

Zvýšit kompetence 

absolventů v oblasti soft-

skills. 

Ústup od frontálních přednášek 

k seminářům, workshopům, 

komentovaným prezentacím apod. 

Postupně od ak. roku 2022/23. 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

 

Komentář: 


